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Reakce na informaci pana Pospíšila o neplatnosti Valné hromady konané dne 29. 4. 2019 

Dovolte mi, abych jako nově zvolený předseda TJ Holásky reagoval na stanovisko vám zaslané p. 
Pospíšilem. 

Několik faktů úvodem.  
Za prvé, zasedání valné hromady, které proběhlo dne 29. 4. 2019, bylo řádně svoláno výkonným 

výborem, jehož byl právě pan Pospíšil jako předseda členem. Příslušné listiny k tomu pan Pospíšil sám 
podepsal a byly vyvěšeny na nástěnce spolku. Valná hromada taky proběhla dle programu, který byl na 
pozvánce předem uveden, a dále doplněn přímo na zasedání. Není to tedy žádná „takzvaná“ či 
neplatná valná hromada, ale valná hromada řádná a platná. 

Za druhé, pan Pospíšil vystoupil dne 25. 4. 2019 na veřejném zasedání Zastupitelstva městské 
části Brno - Tuřany a mimo jiné všechny přítomné zval na zasedání valné hromady 29. 4. 2019 s tím, že 
právě na této valné hromadě se bude také „podrobně řešit“ otevřený dopis pana Svačiny. 

Za třetí, valnou hromadu TJ Holásky svolává výkonný výbor. Proto také jen výkonný výbor (podle 
zákona i stanov) je oprávněn valnou hromadu odložit nebo zrušit. Předseda sám takovou pravomoc 
nemá. Pokud pan Pospíšil popisuje, že dne 27. 4. 2019 valnou hromadu odložil (informace o tom se ale 
objevila až večer v neděli 28. 4. 2019), tak se mýlí, neboť k takovému postupu jednoduše nebyl sám 
oprávněn a k účinnému odvolání nebo odložení valné hromady tím nedošlo.  

Za čtvrté, není zřejmé, co pana Pospíšila k takovému jednání skutečně vedlo – vše, co uvedl jako 
důvody, je nejpalčivějším problémem spolku a má se řešit právě na valné hromadě, nejvyšším orgánu 
spolku, bez ohledu na to, zda je či není hotová závěrka a podobně. Ostatně ještě na zastupitelstvu 
městské části se pan Pospíšil vyjádřil, že právě v pondělí 29. 4. 2019 se na valné hromadě bude vše 
probírat. 

Za páté, na zasedání valné hromady dne 29. 4. 2019 se dostavilo celkem 106 členů jednoty. 
V situaci, kdy poslední známý, panem Pospíšilem potvrzený, počet členů TJ starších 18-ti let je 149, se 
jedná o mimořádně velkou a dlouho nevídanou účast, která je dokladem toho, jak hodně zvědaví jsou 
členové na řešení aktuálních problémů spolku, a že tyto problémy vnímají jako naléhavé. Pan Pospíšil 
se ohrazuje tím, že své „odvolání valné hromady“ poslal všem členům na e-mail a SMS (kromě 
nástěnky a webu) – svou účastí navzdory tomu většina členů dala jasně najevo, cosi o tom myslí. 

Za šesté, pan Pospíšil se na zasedání valné hromady nedostavil, a to ačkoli z místa konání, když 
už byla zřejmá velká účast členů, dostal zprávy o stavu. Pan Pospíšil se dlouhodobě vyhýbá těm, 
kterým je odpovědný, tedy členům spolku. Obrací se na všechny ostatní (policie, soudy, zastupitelé, jiné 
osoby mimo spolek), jen ne na členy – těm se jen opakovaně vymlouvá, ačkoli oni o něj a projednání 
všech záležitostí mají zájem. Jako člen má pan Pospíšil právo se valné hromady neúčastnit, avšak jako 
předseda byl zodpovědný všem členům spolku a právě na valné hromadě se jim měl (spolu s ostatními 
členy výkonného výboru a kontrolní komise) zodpovídat. 

Stovka členů TJ Holásky, která se valné hromady dne 29. 4. 2019 účastnila, se jednoznačně 
vyjádřila (a nikdo nebyl proti), že se jí nelíbí, jakým způsobem pan Pospíšil, výkonný výbor a kontrolní 
komise postupují při vedení jednoty a všechny je odvolala a zvolila nové vedení. Musím na tomto místě 
konstatovat, že Valná hromada proběhla v souladu se stanovami jednoty a že se jí zúčastnilo cirka 100 
členů, kteří veřejně svým podpisem vyjádřili, že jsou členy TJ Holásky a mají tedy právo rozhodovat. 
Místo toho, aby se pan Pospíšil postavil před členy jednoty a obhajoval či vysvětlil svoje kroky a činy, 
raději se členům vyhýbá, popisuje stohy papíru smyšlenými nebo zástupnými důvody proč valná 
hromada a to či ono nejde, osočuje stávající či bývalé členy a ohání se policií či trestnými oznámeními a 
rozesílá svoje stanoviska všude možně, i lidem, kteří nemají s TJ pranic společného, a to i v situaci kdy 
už je jen řadovým členem jednoty.  

Připomeňme jeden z „vrcholů“ působení pana Pospíšila ve funkci předsedy, kdy na výše 
jmenovaném Zastupitelstvu městské části bez jakéhokoli projednání na valné hromadě nabízel pan 
Pospíšil, že majetek jednoty včetně budovy Orlovny převede městské části, a dokonce už o tom podle 
vlastního vyjádření jednal na majetkovém odboru města! Za dobu co pan Pospíšil vedl jednotu, došlo 
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k ochromení činnosti jednoty. Faktem je, že tenis skončil a areál je nevyužíván, sauna nemá 
provozovatele a je v žalostném stavu. Oddíl kulturistiky a stolního tenisu jsou na hraně fungování a další 
činnost jaksi nikde.  Nájemci restaurace pravděpodobně povedou s TJ právní spor, na jehož konci může 
být nemalá finanční zátěž pro TJ. Toto je jen krátký popis toho, jakým způsobem vedl pan Pospíšil 
tělovýchovnou jednotu. Pokud ovšem někdo z členů vyjádřil nespokojenost a kritiku s rozhodnutími či 
postupem pana Pospíšila jako předsedy nebo výkonného výboru, začal být osočován, vytvářen na něj 
nátlak v podobě vyhrožováním policií nebo trestním oznámením, a to vše bez jediného důkazu. Pokud 
toto nezabralo, pak pan Pospíšil vymýšlel a pokoušel se i realizovat formální kroky, aby takovému 
členovi jednoty bylo ukončeno členství anebo vyloučení z jednoty. 

Na závěr mé reakce mě dovolte, abych touto cestou vyzval pana Pospíšila, ať se k členům TJ 
postaví osobně a čelem, vysvětlí svoje kroky, neschovává se za svého poradce a také zároveň, aby 
akceptoval a podřídil se rozhodnutí Valné hromady TJ Holásky ze dne 29. 4. 2019, která jej odvolala i 
s celým výkonným výborem a nechali tak pracovat nového předsedu a výkonný výbor ve prospěch 
jednoty a také jej opakovaně vyzývám k předání agendy jednoty. 

Hlavním cílem nového vedení je konsolidovat jednotu jak funkčně tak především ekonomicky a 
dále udržovat majetek jednoty a především rozvíjet její činnost ve prospěch svých členů a také občanů 
městské části aby areál mohl sloužit a plnit svoji funkci vycházející ze stanov TJ Holásky. 
 
Bc. Aleš Jakubec 
Předseda TJ Holásky z. s. 
Rolencova 690/93 
620 00 Brno 
 
 
 
 
 
 
Valná hromada TJ Holásky na svém zasedání konané dne 29. 4. 2019 zvolila: 
 
Bc. Aleše Jakubce předsedou TJ Holásky 
 
Mgr. Pavla Svačinu členem Výkonného výboru TJ Holásky 
Martina Javůrka členem Výkonného výboru TJ Holásky 
Jana Vysloužila členem Výkonného výboru TJ Holásky 
Lukáše Filu členem Výkonného výboru TJ Holásky 
 

1. Marka Zigmunda členem Kontrolní komise TJ Holásky 
2. Tomáše Jambora členem Kontrolní komise TJ Holásky  
3. Ing. Jiřího Protivinského členem Kontrolní komise TJ Holásky 

 
Kontrolní komise na svém prvním zasedání zvolila Marka Zigmunda předsedou kontrolní komise TJ 
Holásky. 


